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Κύριε Υπουργέ,

Στο απαιτητικό σύγχρονο πεδίο μάχης, όπου εμπλέκονται τεθωρακισμένα οχήματα, την έκβαση και
την επικράτηση κρίνουν, όχι τόσο ο όγκος του αριθμού ή ο τύπος αντιμαχόμενων οχημάτων κάθε
πλευράς επί του πεδίου μάχης, αλλά ενίοτε και τα συστήματα αυτοπροστασίας, που φέρουν αυτά
τα τεθωρακισμένα οχήματα. Χαρακτηριστικό πρόσφατο παράδειγμα έλαβε χώρα στη Συρία, όταν
μετά τις ανατινάξεις από «ATGM» (Anti-tank guided missile) των τούρκικων LEO, οι Τούρκοι τα
απέσυραν,  αποστέλλοντας και  ενισχύοντας τα «Μ60 Sabra» που είχαν στην  διάθεσή τους,  τα
οποία διαθέτουν σύστημα αυτοπροστασίας. Συνεπώς, συνάγεται το συμπέρασμα ότι, όταν ένας
στρατός  σέβεται  το  υλικό  του  και  ακόμα  περισσότερο,  το  προσωπικό  του,  επιβάλλεται  να
εγκαταστήσει  στα  τεθωρακισμένα  οχήματά  του,  κυρίως,  δε,  στα  βαρέα  άρματα  και  στα
«ΤΟΜΠ/ΤΟΜΑ»,  συστήματα  αυτοπροστασίας από εισερχόμενα βλήματα.  Εν προκειμένω,  όταν
πρόκειται για τον Ελληνικό Στρατό, στον οποίο παραμένουν σε ενεργό δράση, ακόμη, εκατοντάδες
πεπαλαιωμένα  τεθωρακισμένα  μεταφοράς  προσωπικού,  το  άνω  προτεινόμενο  κρίνεται  άκρως
αναγκαίο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1.  Προτίθεσθε  να  δρομολογήσετε  τον  σχεδιασμό  και  την  υλοποίηση  του  άνω  προτεινόμενου
τεχνολογικού  επιτεύγματος,  ώστε  η  εγχώρια  πολεμική  βιομηχανία  να  αναπτύξει  ενεργητικά
συστήματα  αυτοπροστασίας  τεθωρακισμένων  οχημάτων  (σύστημα  ελέγχου,  λογισμικό,
αισθητήρες,  διαχείριση  ενέργειας,  αντίμετρα),  προκειμένου  να  ενσωματωθούν  τα  εν  λόγω
συστήματα στα τεθωρακισμένα οχήματα μάχης/μεταφοράς προσωπικού του Ελληνικού Στρατού;

2. Διατίθεσθε να διερευνήσετε την διεθνή αγορά και μάλιστα, εκείνην συγκεκριμένων χωρών (ΗΠΑ,
Γαλλία, Ηνωμένο Βασίλειο, Ρωσία, Ισραήλ, Γερμανία κλπ.), που αναπτύσσουν και εφαρμόζουν την
ως άνω μορφής τεχνολογία, προκειμένου για την πιθανότητα προμήθειας ικανοποιητικού αριθμού
συστημάτων ενεργητικής αυτοπροστασίας συμβατών και προσαρμοζόμενων στα τεθωρακισμένα
οχήματα του στρατού μας και ιδιαιτέρως στα τεθωρακισμένα μεταφοράς προσωπικού, τα οποία
βρίσκονται σε προκεχωρημένες θέσεις αιχμής;

Ο ερωτών Βουλευτής
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